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§ 91 Dnr 78990

Förändring av ärendelistan

Ärendet
Ordförande meddelar följande förändringar på dagens ärendelista:

- ärende om anmälan av kurser och konferenser läggs till.
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§ 92 Dnr 79264

Redovisning av delegationsbeslut

Beslut
Redovisningen antecknas till protokollet.

Ärendet
Kommunstyrelsen har överlämnat sin beslutanderätt till utskott, förtroendevalda och 
tjänstemän i kommunen enligt kommunstyrelsens antagna delegeringsordning den 27 februari 
2019, § 66. Dessa beslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte att 
kommunstyrelsen ska ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot kan kommun-
styrelsen återkalla lämnad delegering. Delegeringslistor finns tillgängliga i de förtroende-
valdas läsplattor, delegeringsbesluten finns även tillgängliga på stadskansliet.

Delegationsbeslut

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 60/2022 Delegationsbeslut enligt punkt C6- Yttrande över antagning till hemvärnet

KS 442/2021 Delegationsbeslut enligt punkt A2 och A6- nyanställda stadslednings-
förvaltningen 20220115-20220315

Delegationsbeslut om användande av allmän plats

Diarienummer Datum Beskrivning

00155/2022 2022-04-19 Begäran om yttrande - Byggetablering från 2022-05-04, 
Bifrostgatan, Pedagogen Park, Mölndal

00151/2022 2022-04-12 Begäran om yttrande, Uteservering, Medborgaregatan 9 
Mölndal

00150/2022 2022-04-11 yttrande -, Byggetablering från 2022-04-11, Götaforsliden 
14A, Mölndal

00147/2022 2022-04-07 Remiss i ärende Tält och skrinda, Göteborgsv. 11-17, 2022-06-
04--2022-06-06

00146/2022 2022-04-05 Begäran om yttrande/för kännedom, Aktivius TrailRace, 
ultralopp
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Diarienummer Datum Beskrivning

00145/2022 2022-04-05 För kännedom/Begäran om yttrande, Trailvarvet 2022, 

00144/2022 2022-04-05 Remiss i ärende (501) A169.014/2022 1:a maj demonstration, 
Mölndals Torg, 

00142/2022 2022-04-04 Begäran om yttrande- Målning av olika platser dnr 

00139/2022 2022-03-31 Begäran om yttrande,  Mobilkran - generellt tillstånd, Mölndals 
kommun

00137/2022 2022-03-28 Begäran om yttrande, , Bihus med bisamhälle, Skogen vid 
Krokslätts Storgata 

00136/2022 2022-03-25 Begäran om yttrande -Uteservering Sushi Thai King AB, 
Göteborgsvägen 5 

00134/2022 2022-03-24 Remiss i ärende (522) A031.630/2022 Uteservering Espresso 
House, Barnhemsgatan 22

00131/2022 2022-03-23 Remiss Jordgubbsförsäljning, Mölndal Bro, 220601-220801

00130/2022 2022-03-23 Begäran om yttrande/för kännedom, Cykeltävling, 
Göteborgsenduron 

00129/2022 2022-03-23 Begäran om yttrande, Orienteringstävling, Mölndal

00128/2022 2022-03-23 Begäran om yttrande - Uteservering Black&White, Mölndals 
Torg 3, Mölndal

00123/2022 2022-03-21 Begäran om yttrande- Uteservering Bastard Burgers, 
Bergmansgatan 6 C Mölndal 

Beslutsgång
Ordförande frågar om redovisningen kan antecknas till protokollet och finner att så sker.
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§ 93 Dnr 00440/20211.1.2

Meddelanden 

Beslut
Meddelandena antecknas till protokollet.

Ärendet
1. 
Sveriges kommuner och regioner, cirkulär (https://skr.se/skr/tjanster/cirkular) 
22:11 Studentmedarbetaravtalet 
22:12 - Ändringar i LAS och Allmänna bestämmelser den 1 oktober 2022 

2. 
Länsstyrelsens beslut om att bilda naturreservatet Hårssjön-Rambo mosse i Härryda kommun 
och Mölndals stad (dnr Ks 458/2018) (www.lansstyrelsen.se/vastragotaland). 

3. 
Länsstyrelsens beslut angående förordnande av borgerlig vigselförrättare (dnr Ks 259/2018).

4. 
Länsstyrelsens information om kommunfördelning av boendeplatser för skyddsbehövande 
från Ukraina med förslag på fördelningstal i Västra Götaland. 

5. 
Skrivelse från länsstyrelsen med ett tack för gott samarbete under covid-19. 

6. 
Protokoll från Samordningsförbundet Insjörikets styrelsemöte den 18 mars 2022. 

7. 
Kallelse och handlingar till Kommunforskning i Västsveriges (KFi) årsmöte den 10 maj 2022.

8. 
Protokollsutdrag från skolnämnden, § 22 Konsekvensbeskrivning gällande förseningar av 
planerade förskoleprojekt. 

9. 
Protokollsutdrag från Tolkförmedling Väst, § 469 Återbetalning av eget kapital 

10. 
Muntlig information om etablering av ställplats vid Åby Travbana. (dnr KS 324/2020)

11. 
Kommunstyrelsens utskotts protokoll finns på Mölndals stads hemsidan: 
Kommunstyrelsens arbetsgivar- och organisationsutskott den 12 april 2022. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott den 16 mars och den 6 april 2022.
Kommunstyrelsens lokalstrategiska utskott den 17 och 23 mars 2022.
Kommunstyrelsens plan- och exploateringsutskott den 5 april 2022.
Kommunstyrelsens sociala hållbarhetsutskott den 16 mars 2022.

Beslutsgång
Ordförande frågar om meddelandena kan antecknas till protokollet och finner att så sker.
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§ 94 Dnr 00114/20223.1.5.

Avsiktsförklaring om Samverkan Göteborg-Borås en del av nya 
stambanor

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Avsiktsförklaring om samverkan Göteborg-Borås en del av nya stambanor godkänns. 
Kommunstyrelsens ordförande utses att underteckna dokumentet.

Ärendet
I april 2021 presenterade Trafikverket den för Göteborg-Borås genomförda lokaliserings-
utredningen med tillhörande miljökonsekvensbeskrivning. I utredningen föreslår Trafikverket 
ett lokaliseringsalternativ med rangordnade korridorer samt stationslägen för Göteborg-Borås, 
som en del av nya stambanor. Trafikverket planerar för att beslutsunderlag om tillåtlighet för 
Göteborg-Borås ska kunna skickas till regeringen omkring sommaren 2022. 

Parallellt med tillåtlighetsprövningen kommer arbetet med järnvägsplaner att påbörjas. 
Byggstart inom planlagt område av Göteborg Borås är planerat att ske under perioden 2025
2027. 

Göteborg Borås, en del av nya stambanor, är ett omfattande samhällsbyggnadsprojekt, som 
fordrar nära samverkan, samarbete och samplanering mellan ett stort antal berörda parter i 
stråket. Detta gäller både under den fortsatta planeringen och genomförandet av projektet, i 
syfte att skapa hög måluppfyllelse för samtliga parter och för en långsiktig användning av den 
nya järnvägen. En avsiktsförklaring har tagits fram om samverkan avseende planering och 
genomförande av Göteborg Borås. I avsiktsförklaringen beskrivs en samlad målbild, med 
målformuleringar på både nationell och regional nivå. Vidare beskrivs bakgrund, nuläge och 
kommande milstolpar för Göteborg-Borås samt, i § 5, parternas gemensamma utgångspunkter 
och intentioner inför den fortsatta samverkan.

Samarbetsparter i avsiktsförklaringen är

Västra Götalandsregionen
Göteborgsregionen (GR)
Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund
Göteborgs Stad
Mölndals Stad
Swedavia AB
Bollbygds kommun
Borås Stad
Trafikverket
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Syftet med avsiktsförklaringen är att tydliggöra förutsättningarna för den fortsatta samverkan 
och skapa långsiktiga och stabila planeringsförutsättningar för samtliga parter.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 13 april 2022, § 56.
Tjänsteskrivelse daterad 30 mars 2022.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Avsiktsförklaring om samverkan Göteborg-Borås en del av nya stambanor godkänns. 
Kommunstyrelsens ordförande utses att underteckna dokumentet.

Fullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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§ 95 Dnr 00092/20223.1.5.

Yttrande - Granskning inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg 
Göteborg-Borås

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Yttrandet daterat 2022-04-07 godkänns och översänds som Mölndals stads yttrande över 
granskning inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg Göteborg-Borås, en del av nya 
stambanor.

Reservation

Stefan Gustafsson (S), Pernilla Övermark (S), Ove Dröscher (S) och Hans Wessberg (SD) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för Stefan Gustafssons förslag till beslut.

Ärendet
Borås, en del av nya stambanor i Göteborgs stad, Mölndals stad, Härryda kommun, Bolle-
bygds kommun, Marks kommun och Borås stad, Västra Götalands län.

Lokaliseringsutredningen och övriga granskningshandlingar utgör underlag till järnvägs-
planer. Handlingarna ligger också till grund för tillåtlighetsprövning enligt miljöbalken där 
regeringen beslutar om det är tillåtligt att anlägga järnvägen, samt inom vilken korridor den 
nya järnvägen i så fall ska gå. (KS 00093/2022).

Därefter upprättas järnvägsplaner där Trafikverket utreder exakt var järnvägen ska gå inom 
korridoren.

Lokaliseringsutredningen med miljökonsekvensbeskrivning och övriga handlingar finns 
tillgängliga på Trafikverkets webbplats www.trafikverket.se/goteborg-boras under Dokument, 
flik Granskningshandlingar mars 2022.

I granskningshandlingen ingår följande dokument:

- Lokaliseringsutredning, granskningshandling
- Miljökonsekvensbeskrivning 
- Landskapskaraktärsanalys 
- Social konsekvensanalys 
- Gestaltningsprogram 
- Samrådsredogörelse

Trafikverket bedömer att det bästa alternativet för lokalisering av den nya järnvägen är inom 
ett lokaliseringsalternativ som består av korridoralternativ Mölnlycke med station i Mölndal i 
kombination med stationsalternativ i tunnel vid Landvetter flygplats, korridoralternativ Bolle-
bygd Syd samt korridoralternativ Osdal/Borås C genom Borås. Det sistnämnda innebär att det 
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blir två stationer i Borås, en vid Borås C för regionaltåg och en vid Osdal för höghastighetståg 
och regionaltåg Borås-Jönköping. Sträckan är en del av en ny stambana mellan Göteborg och 
Stockholm och omfattar cirka sex mil dubbelspårig järnväg för höghastighetståg och snabba 
regionaltåg. Den nya järnvägen dimensioneras för 250 km/h. 

Trafikverkets förslag till lokalisering av den nya järnvägen innebär en korridor som från 
Almedal fortsätter söderut genom Mölndalsåns dalgång parallellt med Västkustbanan, via en 
station vid befintligt läge i Mölndal. I höjd med Brännås anläggs banan på bro som viker av 
österut vid Rävekärr. Öster om Kungsbackavägen går den nya järnvägen in i en längre 
bergtunnel.

Trafikverket rangordnar korridor Tulebo på andra plats. Korridor Tulebos sträckning är 
likadan som korridor Mölnlycke fram till Rävekärr, där korridoren har en sydligare sträckning 
och passerar området Tulebo på bank eller skärning.

Befintlig station vid Mölndals bro byggs ut till sammanlagt sex spår och tre mittplattformar 
som är 250 meter långa. Spåren och plattformarna ska passas in mellan befintliga brostöd. 
Nämndemansgatan och den parallellgående cykelbanan flyttas österut till de två sista facken 
på Mölndals bro.

I nästa fas i Trafikverkets planeringsprocess tas planförslag fram i en järnvägsplan. Då utreds 
exakt var och hur järnvägen ska byggas inom den beslutade korridoren. Sträckan mellan 
Göteborg-Borås är uppdelad i flera järnvägsplaner. Sträckan Almedal-Mölndal är först i 
planeringen och arbetet med järnvägsplan ska starta under kvartal 2, 2022. Parallellt med 
järnvägsplanearbetet ska regeringen pröva projektet i en tillåtlighetsprövning (KS 93/2022). 
Beslut i tillåtlighetsprövningen beräknas tas i årsskiftet 2023/2024. Planerad byggstart för den 
nya järnvägen är 2025-2027. 

Ajornering

Sammanträdet ajourneras för överläggningar mellan 14:15-14:35

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 13 april 2022, § 57.
Tjänsteskrivelse daterad den 7 april 2022.
Förslag till yttrande.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Yttrandet daterat 2022-04-07 godkänns och översänds som Mölndals stads yttrande över 
granskning inför tillåtlighetsprövning av ny järnväg Göteborg-Borås, en del av nya 
stambanor.

Fullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.
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Ledamöternas förslag till beslut 

Stefan Gustafsson (S) föreslår, med instämmande av Hans Wessberg (SD), följande tillägg till 
yttrandet: Forsåker utgör Mölndals största stadsutvecklingsprojekt i modern historia och 
gränsar till stationsområdet. Fullt utbyggt inrymmer Forsåker ca 3000 bostäder och 4-5000 
arbetsplatser i en tät och hållbar ny stadsdel med en storlek som dubblerar Mölndals 
stadskärna. I uppdraget ingår även att utveckla Forsåker till ett betydande besöksmål och en 
destination i Västsverige, där det uppskattas komma upp emot 250 000 besökare årligen. 
Direkt koppling till stationsområdet med sin utmärkta kollektivtrafik ger särskilt goda 
förutsättningar för att arbeta med mobilitetsåtgärder som begränsar användningen av egen bil.

Kristian Vramsten (M) föreslår bifall till arbetsutskottets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot varandra och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut.
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§ 96 Dnr 00093/20223.1.5.

Yttrande - Inför tillåtlighetsprövning enligt 17 kap. miljöbalken av ny 
järnväg mellan Göteborg och Borås

Beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige

Yttrandet daterat 2022-04-07 godkänns och översänds som Mölndals stads yttrande inför 
tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya stambanor.

Ärendet
Trafikverket planerar att bygga en ny järnväg för höghastighetståg och snabba regionaltåg 
mellan Göteborg och Borås. Järnvägen är en etapp i utbyggnaden av nya stambanor mellan 
Stockholm och Göteborg/Malmö. Regeringen har beslutat att utbyggnaden på sträckan mellan 
Göteborg och Borås ska tillåtlighetsprövas enligt 17 kap. miljöbalken. Trafikverket centralt 
ansvarar för att bereda tillåtlighetsärenden av detta slag åt regeringen. I Trafikverkets bered-
ning ingår bland annat att genomföra remiss av det underlag som avses ligga till grund för 
regeringens prövning. Efter genomförd remiss kommer Trafikverket med eget yttrande över-
lämna ärendet till regeringen för prövning. 

Parallellt med beredningsremissen genomför Trafikverkets projektorganisation för järnvägs-
utbyggnaden en granskning av den lokaliseringsutredning och miljökonsekvensbeskrivning 
som tagits fram (KS 92/2022). Granskningen är ett led i den ordinarie planeringsprocessen 
och görs enligt lag om byggande av järnväg. 

Lokaliseringsutredningen ska ge underlag för val av sträckning för järnvägen samt utgöra 
grunden för regeringens tillåtlighetsprövning. Under förutsättning att regeringen tillåter 
verksamheten kommer järnvägsplaner att upprättas. I järnvägsplanerna kommer järnvägens 
utformning, markintrång, skyddsåtgärder m.m. att redovisas mer detaljerat. 

De handlingar som ingår i beredningsremissen inför tillåtlighet är desamma som ingår i 
Trafikverkets lokaliseringsutredning för sträckan Göteborg-Borås som parallellt skickats ut på 
granskning. De består av

- Lokaliseringsutredning, granskningshandling
- Miljökonsekvensbeskrivning
- Landskapskaraktärsanalys
- Social konsekvensanalys
- Gestaltningsprogram
- Samrådsredogörelse

Handlingarna finns tillgängliga på Trafikverkets webbplats www.trafikverket.se/goteborg-
boras under Dokument, fliken Granskningshandlingar mars 2022. 
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Trafikverket bedömer att det bästa alternativet för lokalisering av den nya järnvägen är inom 
ett lokaliseringsalternativ som består av korridoralternativ Mölnlycke med station i Mölndal i 
kombination med stationsalternativ i tunnel vid Landvetter flygplats, korridoralternativ 
Bollebygd Syd samt korridoralternativ Osdal/Borås C i Borås. Det sistnämnda innebär att det 
blir två stationer i Borås, en vid Borås C för regionaltåg och en vid Osdal för höghastighetståg 
och regionaltåg Göteborg-Borås-Jönköping. Sträckan är en del av en ny stambana mellan 
Göteborg och Stockholm och omfattar cirka sex mil dubbelspårig järnväg för höghastighets-
tåg och snabba regionaltåg. Den nya järnvägen dimensioneras för 250 km/h.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 13 april 2022, § 58.
Tjänsteskrivelse daterad 7 april 2022.
Förslag till yttrande.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Yttrandet daterat 2022-04-07 godkänns och översänds som Mölndals stads yttrande inför 
tillåtlighetsprövning av ny järnväg mellan Göteborg och Borås, en del av nya stambanor. 

Fullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.
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§ 97 Dnr 00104/20222.4.

Begäran om att nyttja eget kapital - möta upp stadens ökade behov 
inom stadsplaneringsprocesser kopplat till konstgestaltning

Beslut
Begäran nekas med hänvisning till att ärendet ska hanteras i ordinarie budgetprocess.

Deltar ej i beslut

Hans Wessberg (SD) deltar ej i beslutet.

Reservation

Marie Lindqvist (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut.

Ärendet

Mölndals stad är i en stor stadsomvandling och har en stor andel kommunala fastigheter med 
renoverings- eller ombyggnadsbehov. Stadsbyggnadsförvaltningen, tekniska förvaltningen 
och fastighetsavdelningen arbete och planerade investeringar påverkar även vår förvaltning 
genom nämndens uppdrag nedan. Kultur- och fritidsförvaltningen fick ett uppdrag från 
arbetsutskottet att utreda möjligheterna kring att säkerställa arbetet med konstprocesserna i 
Mölndals stad (2 december 2021, § 140).

Kultur- och fritidsförvaltningen har uppdraget att genomföra följande punkter i Kultur- och 
fritidsnämndens reglemente (utdrag ur §2 övriga uppdrag):

- vårda samlingar, konstverk och inventarier som nämnden disponerar
- ingå i stadsplaneringsprocessen för att företräda kultur-, idrotts- och fritidsområdena
- ansvara för konstgestaltning av stadens byggnader, anläggningar och offentliga utemiljöer
- ansvara för inköp, utplacering och tillsyn av stadens konstsamling

Avdelningen Museum konst och kultur ansvarar för dessa frågor. Det saknas i nuläget 
ekonomiska och personella resurser att möta den ökade efterfrågan på våra tjänster. Det 
skapar en ohållbar arbetsmiljö för medarbetare inom avdelningen. För att kunna genomföra 
uppdraget behöver vi tillfälligt stöd att lösa den topp av uppdrag som växer med staden. Vi 
behöver samtidigt arbeta fram hållbara processer för konstuppdraget, som dockar an till 
övriga förvaltningars processer.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 6 april 2022, § 49.
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 17 februari 2022, § 13.
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Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Begäran nekas med hänvisning till att ärendet ska hanteras i ordinarie budgetprocess.

Ledamöternas förslag till beslut 

Kristian Vramsten (M) föreslår, med instämmande av Stefan Gustafsson (S), bifall till 
arbetsutskottets förslag till beslut.

Marie Lindqvist (V) föreslår bifall till kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot varandra och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Marie Lindqvist (V) medges lämna följande anteckning till protokollet:

För att kunna följa det av kommunfullmäktige beslutade reglementet behöver kultur- och 
fritidsnämnden göra denna åtgärden. Jag yrkar därför bifall till kultur- och fritidsnämndens 
förslag till beslut och reserverar mig till förmån för eget förslag till beslut.

Glenn Grimhage (L) medges lämna följande anteckning till protokollet: 

Den höga investerings och projekteringstakten i staden för också med sig ökade krav på 
konstgestaltning som kultur- och fritidsnämnden ansvarar för enligt nämndens reglemente. 
Konstprojekten har ökat i mängd och från att ha varit 2-3 projekt per år är det nu 10-14 
projekt per år som ska hanteras parallellt och vid sidan om ordinarie arbetsuppgifter. Även 
upphandlingsreglerna kring konst har uppdaterats och ställer högre krav på specialkompetens, 
vilket gör att resurser inte räcker till, utan arbetsbelastningen ökar och höga långvariga 
arbetstoppar skapas. Det behöver därför etableras nya arbetssätt för att möta behoven på 
konstgestaltning i projekten, vilket i sin tur kräver framtagning av styrdokument och 
förankring av beslut i linjen.  En sådan process innebär både en ledtid och övergångsperiod 
som måste hanteras samtidigt.

Under den övergångsperioden så har en enig kultur- och fritidsnämnd bedömt som en tillfällig 
lösning under 2 år, att äska medel från tidigare års överskott för att kapa arbetstoppar, skapa 
hållbara processer och säkerställa en rimlig arbetsmiljö.

Mot bakgrund av ovanstående beklagar jag kommunstyrelsens ställningstagande att neka 
kultur- och fritidsnämndens begäran.

Expedieras till
Kultur- och fritidsnämnden
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§ 98 Dnr 00105/20222.4.

Begäran att nyttja eget kapital - möta upp stadens ökade behov 
inom stadsplaneringsprocesser kopplat till kulturmiljöarbetet 

Beslut
Begäran nekas med hänvisning till att det ska hanteras i ordinarie budgetprocess.

Reservation

Marie Lindqvist (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut.

Ärendet
Kultur- och fritidsförvaltningen fick ett uppdrag att utreda möjligheterna kring att säkerställa 
arbetet med kulturmiljön i Mölndals stad från arbetsutskottet (2 december 2021, § 140). 

Mölndals stad är i en stor stadsomvandling och har en stor andel kommunala fastigheter med 
renoverings- eller ombyggnadsbehov. Stadsbyggnadsförvaltningen, tekniska förvaltningen 
och fastighetsavdelningen arbete och planerade investeringar påverkar även vår förvaltning 
genom nämndens uppdrag nedan. 

Kultur- och fritidsförvaltningen har uppdraget att genomföra följande punkter i kultur- och 
fritidsnämndens reglemente kopplat till kulturmiljö (utdrag ur §2 övriga uppdrag):

- ingå i stadsplaneringsprocessen för att företräda kultur-, idrotts- och fritidsområdena
- ansvara för Mölndals stads museiverksamhet i enlighet med museilagen (2017:563) samt 
stödja lokalt kulturarvsarbete och lokalhistorisk forskning.
- verka för att kulturhistoriskt värdefulla byggnader och miljöer bevaras, vårdas och används

Avdelningen Museum konst och kultur ansvarar för dessa frågor och stadsantikvarien är 
placerad här. Under 2022 kommer denna att gå i pension efter 26 år i tjänst. Under dessa år 
har en viktig kunskapsbank byggts upp kopplat till funktionen. Under de senaste årens allt 
mer omfattande stadsutvecklingsprocesser har efterfrågan ökat markant på denna typ av 
tjänst. Från att tidigare ha varit en tjänst på 50%, krävs idag 100% av funktionens arbetstid.

För att undvika att denna mångåriga erfarenhet och kompetens går till spillo kommer ett 
extraordinärt överlämnande att behöva ske. Det vill säga en längre överlappning tillsammans 
med efterträdaren. I detta behöver också processer säkras inom Mölndals stads arbete med 
kulturmiljöer. Det saknas i nuläget ekonomiska resurser för detta.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 6 april 2022, § 50.
Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet den 17 februari 2022, § 14.
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Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Begäran nekas med hänvisning till att det ska hanteras i ordinarie budgetprocess.

Ledamöternas förslag till beslut 

Merjem Maslo (M) föreslår, med instämmande av Stefan Gustafsson (S), bifall till 
arbetsutskottets förslag till beslut.

Marie Lindqvist (V) föreslår bifall till kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot varandra och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Marie Lindqvist (V) medges lämna följande anteckning till protokollet:

För att kunna följa det av kommunfullmäktige beslutade reglementet behöver kultur- och 
fritidsnämnden göra denna åtgärd. Jag yrkar därför bifall till kultur- och fritidsnämndens 
förslag till beslut och reserverar mig till förmån för eget förslag till beslut.

Expedieras till
Kultur- och fritidsnämnden
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§ 99 Dnr 00378/20211.1.6.

Avrapportering av uppdrag - Uppföljning av samarbete 
Samordningsförbundet Insjöriket 

Beslut
Utredningen remitteras till social- och arbetsmarknadsnämnden tillsammans med följande 
frågor: 
Vad är nämndens ställningstagande utifrån att vara kvar alternativt begära utträde ur 
förbundet? samt,
vad ser nämnden att budgeterade medel kan användas till istället för samma målgrupp?

Reservation 

Hans Wessberg (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut.

Ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2006 att bilda Samordningsförbundet Insjöriket tillsammans 
med Mölndal, Partille, Härryda och Lerum. Detta innebär finansiell samordning gällande 
rehabiliteringsinsatser mellan försäkringskassa, länsarbetsnämnd, kommun och region. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott gav stadsledningsförvaltningen i uppdrag att följa upp 
samarbetet med Samordningsförbundet Insjöriket, samt lämna förslag på hur fortsatt 
samarbete och deltagande i Samordningsförbundet kan se ut.

Uppföljningen syftar till att skapa en aktuell bild av hur Samordningsförbundet Insjöriket 
motsvarar Mölndals stads behov och förväntningar, utifrån deras uppdrag gentemot sina 
medlemmar. Detta som ett underlag för hur ett fortsatt samarbete och deltagande ska se ut.

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 13 april 2022, § 60.
Tjänsteskrivelse daterad 5 april 2022.

Förslag till beslut
Förvaltningens förslag till kommunstyrelsen

Uppdraget anses avrapporterat och informationen antecknas till protokollet. Arbetsutskottet 
ställer sig bakom rapporten med dess rekommendationer. Ärendet sänds till kommunstyrelsen 
som information.

Ledamöternas förslag till beslut 

My Högfeldt (MP) föreslår, med instämmande av Kristian Vramsten (M), Stefan Gustafsson 
(S), Merjem Maslo (M) och Pernilla Övermark (S), att utredningen remitteras till social- och 
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arbetsmarknadsnämnden tillsammans med följande frågor: Vad är nämndens 
ställningstagande utifrån att vara kvar alternativt begära utträde ur förbundet? Samt,
vad ser nämnden att budgeterade medel kan användas till istället för samma målgrupp?

Hans Wessberg (SD) föreslår att Mölndals Stad lämnar Samordningsförbundet Insjöriket.

Beslutsgång
Ordförande frågar först om ärendet ska avgöras idag och finner att så inte sker. Därefter 
konstaterar ordförande att det finns ett förslag till beslut och frågar om kommunstyrelsen 
beslutar enligt My Högfeldts förslag till beslut och finner att så sker.

Expedieras till
Social- och arbetsmarknadsnämnden
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§ 100 Dnr 00239/2019129

Förslag på gatunamn inom detaljplanen för Tingshuset 13 

Beslut
De nya kvartersvägarna i detaljplanen för Tingshuset 13 m.fl., akt 1481KP2019/3, föreslås få 
namnen Entreprenörsstråket, Hälsans promenad samt Vetenskapens gränd.

Ärendet
Ny detaljplan gäller för området sedan 2019-09-24, akt 1481K-P2019/3. Kvarteret heter 
numer Tingsplatsen och berörda fastigheter, Tingsplatsen 1-3, 5-8 samt 10.

De nya gatorna norr respektive söder om byggnadskvarteret har erhållit namnen, Föränd-
ringens- och Gemenskapens gata.

Kvartersvägar inom kvarteret ska nu namnges. Efter samtal med GoCo, som betonar 
verksamhetens inriktning för hälsa, liv och forskning, så har följande förslag utkristalliserats.

Entreprenörsstråket för vägen i väst-östlig riktning samt nord-sydlig i öster.  Hälsans 
promenad för den västliga vägen i nord-sydlig riktning samt Vetenskapens gränd för den 
mittersta vägen i nord-sydlig riktning. Namnen valda med hänsyn till den inriktning som i 
området ingående företag har, avseende arbete med liv och hälsa.

Stor vikt har även lagts på böjning och sammansättning för att på bästa sätt förmedla rätt 
budskap. 

Ärendets behandling

Arbetsutskottet har behandlat ärendet den 6 april 2022, § 51.
Namnberedningen har behandlat ärendet den 16 mars 2022, § 1.

Förslag till beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

De nya kvartersvägarna i detaljplanen för Tingshuset 13 m.fl., akt 1481KP2019/3, föreslås få 
namnen Entreprenörsstråket, Hälsans promenad samt Vetenskapens gränd.

Beslutsgång
Ordförande frågar om arbetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Tekniska förvaltningen, Räddningstjänsten, PostNord, namnberedningsgruppen, 
stadsbyggnadsförvaltningen
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§ 101 Dnr 00174/20212.6.

Riktlinjer för lokalförsörjning i Mölndals stad 

Beslut
Riktlinjer lokalförsörjningsprocess daterad 17 mars 2022 godkänns.

Ärendet
Lokalförsörjningsprocessen beskriver överskådligt Mölndals stads arbetssätt för att uppnå 
ändamålsenlig lokalförsörjning. Processen beskriver aktiviteter, dialoger med förvaltningar 
och nämnder, beslutsinstanser, hantering vid eventuella målkonflikter samt de dokument* 
som beskriver stadens lokalförsörjning och utgör underlag för beslut.

Mölndals stad saknar i nuläget beslutad process varför framtagen lokalförsörjningsprocess 
föreslås klassas som riktlinjer för lokalförsörjning och börjar gälla snarast.

*) Förvaltningsplan (FP), verksamhetsområdesrapport (VO) och lokalförsörjningsplan (LFP)

Ärendets behandling

Lokalstrategiska utskottet har behandlat ärendet den 17 mars 2022, § 23.

Förslag till beslut
Lokalstrategiska utskottets förslag till kommunstyrelsen

Riktlinjer lokalförsörjningsprocess daterad 17 mars 2022 godkänns. Förslaget översänds till 
kommunstyrelsen för antagande.

Ledamöternas förslag till beslut 

Marcus Claesson (L) föreslår bifall till förslaget men med följande tre förändringar: Byta ut 
ordet "lokalkostnad" mot "totalkostnad" på två ställen.

Lägga till nämnd/lokalstrategiskt utskott på s 4 och inte bara nämna tjänstemannaperspektivet.

Ingemar Johansson (C) föreslår, med instämmande av Kristian Vramsten (M), Stefan 
Gustafsson (S), Ove Dröscher (S), Adam F Laurén (KD), Marie Lindqvist (V) och Pernilla 
Övermark (S), bifall till lokalstrategiska utskottets förslag till beslut.

Beslutsgång
Ordförande frågar först om lokalstrategiska utskottets förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker. Därefter frågar ordförande om Marcus Claessons tilläggsförslag ska godkännas 
och finner att så inte sker.
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Expedieras till
Samtliga nämnder, lokalstrategiska utskottet
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§ 102 Dnr 00121/20222.4.

Begäran om ytterligare medel för evakueringslösningar 

Beslut
Kommunstyrelsen ger stadsledningsförvaltningen tillstånd att överskrida budgeten för 
investeringsprojektrelaterade driftkostnader inom lokalförsörjning med 24 mnkr för 2022.

Med hänsyn till aktuell prognos över staden strukturella resultat bedömer kommunstyrelsen 
överskridandet ryms inom det resultat som budgeterats för 2022.

Ärendet
Fastighetsavdelningens prognos för 2022 visar på ett befarat underskott mot budget med 
24 mnkr. Detta beror på ökade kapitalkostnader om 7,4 mnkr på grund av snabbare 
avskrivningstakt än beräknat för Bifrosts förskola på grund av nybyggnad. Resterande 
16,6 mnkr beror på ökade evakueringskostnader främst kopplat till Bifrosts 
förskola/Västerbergsskolan och Östergårdsskolan.

Ärendets behandling

Lokalstrategiska utskottet har behandlat ärendet den 14 april 2022, § 28.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 8 april 2022.

Förslag till beslut
Lokalstrategiska utskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen ger stadsledningsförvaltningen tillstånd att överskrida budgeten för 
investeringsprojektrelaterade driftkostnader inom lokalförsörjning med 24 mnkr för 2022.

Ledamöternas förslag till beslut 

Marcus Claesson (L) föreslår att beslutstexten kompletteras med "med hänsyn till aktuell 
prognos över staden strukturella resultat bedömer kommunstyrelsen överskridandet ryms 
inom det resultat som budgeterats för 2021."

Beslutsgång
Ordförande frågar om lokalstrategiska utskottets förslag till beslut godkänns, inklusive 
Marcus Claessons tillägg, och finner att så sker.

Expedieras till
Ekonomiavdelningen, lokalstrategiska utskottet
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§ 103 Dnr 00036/20229.7.1

Medborgarlöfte 2022 - 2024 

Beslut
Kommunstyrelsen ställer sig bakom Medborgarlöftet för åren 2022 2024 i samverkan med 
polismyndigheten, Lokalpolisområde Storgöteborg syd.

Deltar ej i beslut

Hans Wessberg (SD) deltar ej i beslutet.

Ärendet
Medborgarlöftet är en del av den lokala samverkansöverenskommelsen med Lokalpolis-
område Storgöteborg syd. Till skillnad från den lokala samverkansöverenskommelsens mål 
som sätts av professionella bedömningar, så sätts ramarna för medborgarlöftet av invånarna. 
Kommunens brottsförebyggande arbete bidrar inom befintliga samarbeten och gemensamma 
processer.

I Medborgarlöftet samverkar kommunen och polisen med medborgarna för att lyssna på vad 
de som bor och verkar i ett område upplever som viktigt för att de ska känna sig trygga och 
säkra.

Tema för medborgarlöftet för åren 2022 2024 är trygghetsfokus Mölndals innerstad genom 
ökad samverkan med det lokala näringslivet. Löftet gäller för perioden 2022-03-01 till 
2024-02-29 och innebär konkreta aktiviteter som genomförs i syfte att minska ett problem.

Ärendets behandling

Sociala hållbarhetsutskottet har behandlat ärendet den 16 mars 2022, § 19.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 16 februari 2022.

Förslag till beslut
Sociala hållbarhetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen ställer sig bakom Medborgarlöftet för åren 2022 2024 i samverkan med 
polismyndigheten, Lokalpolisområde Storgöteborg syd.

Ledamöternas förslag till beslut 

Ingemar Johansson (C) föreslår, med instämmande av Ove Dröscher (S), bifall till sociala 
hållbarhetsutskottets förslag till beslut.
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Beslutsgång
Ordförande frågar om sociala hållbarhetsutskottets förslag till beslut kan antas och finner att 
så sker.

Expedieras till
Tekniska nämnden, kultur- och fritidsnämnden, social- och arbetsmarknadsnämnden, sociala 
hållbarhetsutskottet
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§ 104 Dnr 00381/2019110

Uppföljning av Human infrastrukturgrupp (HI-gruppen) 

Beslut
Human Infrastruktur-gruppen inrättas som permanent mötesforum.

- HI-gruppen knyts till kommunstyrelsens sociala hållbarhetsutskott, och blir ett av de forum 
utskottet ansvarar för. SHU har därmed ordförandeskapet vid samtliga möten och svarar för 
att sammanställa dagordning. Utskottets samtliga ordinarie ledamöter deltar vid mötena, 
tillsammans med presidierna från övriga berörda nämnder. 
- HI-gruppens samverkan utgår i huvudsak från Strategi social hållbarhet.
- Förvaltningscheferna från berörda nämnder bör delta, tillika styrgrupp för social hållbarhet 
samt utvecklingsledare social hållbarhet (SLF). Berörda tjänstepersoner kan bjudas in. 
- HI-gruppen har ca två möten per år. Ytterligare möten kan ske om en särskild fråga kräver 
dialog.
- Utgångspunkten är att mötena ska vara relevanta för alla. Mötena ska därför planeras så att 
de frågor som berör alla hanteras först och eventuella andra frågor sist.

Deltar ej i beslut

Hans Wessberg (SD) deltar ej i beslutet.

Ärendet
Kommunstyrelsen beslutade 2 oktober 2019, § 203 att inrätta ett nytt mötesforum med namn 
Human Infrastruktur-grupp (HI).  I gruppen ingår presidierna för skolnämnden, utbildnings-
nämnden, social- och arbetsmarknadsnämnden, vård- och omsorgsnämnden, kultur- och 
fritidsnämnden samt kommunstyrelsens sociala hållbarhetsutskott. 

HI-gruppen har varit aktiv sedan november 2019. Syftet har varit att underlätta dialog och 
samordning. En uppföljning gjordes i slutet av 2020 och utifrån den beslutade kommun-
styrelsen att gruppen skulle fortsätta som mötesforum under 2021-2022. Beslutet var också att 
en utvärdering skulle göras våren 2022 inför ett eventuellt beslut om permanentning. 

Utifrån utvärderande dialog vid HI-gruppens möte i januari 2022 föreslås att HI-gruppen finns 
kvar, men att arbetsformerna utvecklas.

Ärendets behandling

Sociala hållbarhetsutskottet har behandlat ärendet den 16 mars 2022, § 20.
Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 4 mars 2022.
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Förslag till beslut
Sociala hållbarhetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

- Human Infrastruktur-gruppen inrättas som permanent mötesforum.
- HI-gruppen knyts till kommunstyrelsens sociala hållbarhetsutskott, och blir ett av de forum 
utskottet ansvarar för. SHU har därmed ordförandeskapet vid samtliga möten och svarar för 
att sammanställa dagordning. Utskottets samtliga ordinarie ledamöter deltar vid mötena, 
tillsammans med presidierna från övriga berörda nämnder. 
- HI-gruppens samverkan utgår i huvudsak från Strategi social hållbarhet.
- Förvaltningscheferna från berörda nämnder bör delta, tillika styrgrupp för social hållbarhet 
samt utvecklingsledare social hållbarhet (SLF). Berörda tjänstepersoner kan bjudas in. 
- HI-gruppen har ca två möten per år. Ytterligare möten kan ske om en särskild fråga kräver 
dialog.
- Utgångspunkten är att mötena ska vara relevanta för alla. Mötena ska därför planeras så att 
de frågor som berör alla hanteras först och eventuella andra frågor sist.

Ledamöternas förslag till beslut 

Kristian Vramsten (M) föreslår att beslutmeningen kompletteras med att arvode för 
sammanträdena betalas ut från respektive deltagares nämnd.

Beslutsgång
Ordförande frågar om sociala hållbarhetsutskottet förslag till beslut, inklusive Kristian 
Vramstens förslag till komplettering, kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
Samtliga nämnder och bolag för kännedom, SDLG
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§ 105 Dnr 00235/20211.1.4.

Geografisk placering av tennisklubb - slutrapport från styrgruppen 

Beslut
- Plan- och exploateringsutskottet får i uppdrag att återkomma med förslag till planuppdrag         
för tennisverksamhet, m.m. inom eller i närheten av Åby arenastad.
- Kommunstyrelsen noterar att kommunfullmäktige har budgeterat investeringsmedel för         
tillfällig lösning för tennisverksamhet.
- I övrigt görs inga fler ställningstagande i detta läget.
- Styrgruppens uppdrag förklaras härmed avslutat.

Ärendet
På grund av framtida järnvägsutbyggnad kommer bl.a. tennisverksamhet i staden behöva 
flytta från sin nuvarande plats. För att ta fram nya förslag på geografiska placeringar tillsatte 
kommunstyrelsen en styrgrupp den 2 juni 2021, § 142.

Ärendets behandling

Plan- och exploateringsutskottet har behandlat ärendet den 5 april 2022, § 37.
Stadsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse den 31 mars 2022.

Förslag till beslut
Plan- och exploateringsutskottets förslag till kommunstyrelsen

- Plan- och exploateringsutskottet får i uppdrag att återkomma med förslag till planuppdrag         
för tennisverksamhet, m.m. inom eller i närheten av Åby arenastad.
- Kommunstyrelsen noterar att kommunfullmäktige har budgeterat investeringsmedel för         
tillfällig lösning för tennisverksamhet.
- I övrigt görs inga fler ställningstagande i detta läget.
- Styrgruppens uppdrag förklaras härmed avslutat.

Beslutsgång
Ordförande frågar om plan- och exploateringsutskottet förslag till beslut kan antas och finner 
att så sker.

Expedieras till
Plan- och exploateringsutskottet
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§ 106 Dnr 00443/20212.4.

Mölndals stads ekonomirapport för mars 2022

Beslut
Informationen antecknas till protokollet.

Ärendet
Prognosen per mars visar ett prognostiserat resultat för den löpande ordinarie verksamheten 
på 104,6 mnkr, det så kallade strukturella resultatet. Det är en positiv avvikelse på 35,4 mnkr 
mot det budgeterade resultatet på 69,2 mnkr. Avvikelsen hänför sig i huvudsak till en starkare 
skatteprognos än den som var aktuell i samband med att budgeten togs fram, men prognosen 
påverkas samtidigt negativt av att nämnderna i dagsläget prognostiserar ett överskridande med 
45 mnkr. Jämfört med föregående månad, då prognosen för det strukturella resultatet låg på 
119,7 mnkr, är det en försämring av prognosen för vård- och omsorgsnämnden på 20 mnkr 
som i huvudsak ligger bakom förändringen. 

Stadens totala resultat beräknas uppgå till 274,0 mnkr inklusive intäkter från exploaterings-
verksamheten. Prognosen över resultatet av årets försäljningar är 31,0 mnkr samtidigt som det 
beräknas komma in drygt 143,4 mnkr i exploateringsersättningar efter avdrag för projekt-
relaterade driftkostnader inom exploateringsverksamheten. De större exploateringsområden 
som främst är aktuella under 2022 är Forsåker, Pedagogen Park och Tingshuset. Samtidigt är 
årets investeringsutgifter inom exploateringsområden uppskattade till cirka 220 mnkr. 

Beslutsgång
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet och finner att så sker.

Protokollsanteckning
Adam F Laurén (KD) medges lämna följande anteckning till protokollet:

-
negativ avvikelse på 20 mnkr. Denna avvikelse har inte varit uppe för information, diskussion 
och beslut i den politiska nämnden utan är enbart inrapporterat från förvaltningen. Det blir en 
märklig situation och olyckligt när denna bedömda avvikelse inrapporteras från förvaltningen 
och tas upp i stadens månadsrapport utan att föregås av diskussion och beslut i nämnden som 
har det ekonomiska ansvaret. Rutinen för hur och när staden tar in verksamheternas månads-
rapporter i stadens månadsrapportering bör av denna anledning ses över.
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§ 107 Dnr 00018/20221.1.2

Val till styrelse Kållered BID 2022

Beslut
Följande personer väljs till Mölndals stads representanter i styrelsen för Kållered BID under 
2022. 

- Elisabeth Östman, planchef stadsbyggnadsförvaltningen får fortsatt förtroende i sin valda 
roll som ordförande på två år (2021-2022).  
- Merjem Maslo, kommunalråd för Moderaterna och Mikaela Elffors, näringslivsutvecklare 
stadsledningsförvaltningen väljs till ledamöter på ett år. 
-Stefan Gustafsson, kommunalråd för Socialdemokraterna och Malin Haag, näringslivs-
samordnare stadsledningsförvaltningen föreslås till styrelsen att väljas in som suppleanter på 
ett år.

Ärendet
Enligt stadgarna för Kållered BID ska Mölndals stad utse tre representanter till styrelsen för 
föreningen. 

Elisabeth Östman kvarstår som ordförande ytterligare ett år. Ledamotsrepresentant från 
stadsledningsförvaltningen, Mikaela Elffors, är samma som föregående år. Merjem Maslo blir 
ny representant. 

Staden väljer sina tre representanter, stämman väljer övriga.

Stefan Gustafsson och Malin Haag kommer att förslås som suppleanter. 

Årsmötet i föreningen kommer att hållas 5 maj, 2022. Styrelsen i den ekonomiska föreningen 
kommer att ha representation från staden, och näringslivet, inkl. fastighetsägare. Idéburen 
sektor finns ej representerade detta år. 

Stadens miljöer ägs av många gemensamt. Levande, trygga platser är ett samhälleligt 
kärnvärde som offentliga aktörer inte kan skapa på egen hand. BID-arbete har till syfte att öka 
trygghet och trivsel samt höja kvaliteten på platser, stadens miljöer och boendemiljöer. BID 
syftar till organisering och finansiering av ett lokalt utvecklingsarbete som överskrider 
skötselgränser och funktionsuppdelningar. 

Ärendets behandling

Stadsledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 11 april 2022.
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Förslag till beslut
Stadsledningsförvaltningens förslag till kommunstyrelsen

Nedan personer väljs till Mölndals stads representanter i styrelsen för Kållered BID under 
2022. 

-Elisabeth Östman, planchef stadsbyggnadsförvaltningen får fortsatt förtroende i sin valda roll 
som ordförande på två år (2021-2022).  

- Merjem Maslo, kommunalråd för Moderaterna och Mikaela Elffors, näringslivsutvecklare 
stadsledningsförvaltningen väljs till ledamöter på ett år. 

-Stefan Gustafsson, kommunalråd för Socialdemokraterna och Malin Haag, näringslivs-
samordnare stadsledningsförvaltningen föreslås till styrelsen att väljas in som suppleanter på 
ett år.

Beslutsgång
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Expedieras till
De valda, BID Kållered, näringslivsenheten
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§ 108 Dnr 79672

Kurser och konferenser

Beslut
Förrättningsarvode utges för inspirationsworkshop med fokus på digitalisering 21 april 2022.

Ärendet
För att får förrättningsarvode för kurser och konferenser ska detta anmälas till kommun-
styrelsen som beslutar ifall förrättningsarvode ska utgå. Vid dagens sammanträde anmäls 
inspirationsworkshop med fokus på digitalisering 21 april 2022.

Beslutsgång
Ordförande frågar om förrättningsarvode ska utgå för inspirationsworkshop med fokus på 
digitalisering 21 april 2022 och finner att så sker.

Expedieras till
Löneenheten
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